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Beste EE
In overleg met de ODA zijn er een aantal data gevonden waarop we jullie op het gemeentehuis in Lochem kunnen ontvangen. Als er een geschikte

datum tussen zit spreken we zo snel mogelijk een tijd af. In verband met snel vollopende agenda’s hoor ik graag zo snel mogelijk of er een passende
datum tussen zit.

- Maandag 15 mei eind van de middag

- Woensdag 17 mei eind van de middag

- Maandag 22 mei eind van de middag

- Dinsdag 23 mei eind van de middag

- Woensdag 24 mei eind van de middag

Met vriendelijke groet,

fe Eee | Beleidsmedewerker RO | afdeling Ruimte
Gemeente Lochem, postbus 17, 7240 AA LOCHEM |

7OEP|RERUEERERIETR| eelocher.r
Werkdagen: maandag, dinsdag, woensdag, donderdag

Van:EEOC— ESOTVerzonden: donderdag 20 april 2023 13:24

Aan: eens - Seerrnrsreeras..
Onderwerp: Geluidsonderzoek LTC Gorssel

Beste Men

Bijgaand stuur ik jullie het rapport nav het geluidsonderzoek in het kader van padel bij LTC Gorssel.

Aangezien het rapport wordt betaald door LTC en derhalve ons eigendom is, gelieve het, zonder schriftelijke toestemming van
LTC Gorssel, niet te delen met derden (met uitzondering van de ODA).

Het onderzoek en rapport is uitgevoerd door DB Advies, één van de partijen die betrokken is bij de totstandkoming van de
handreiking padel & geluid.

Aangezien het rapport ook de huidige situatie (tennis, zonder padel) in kaart brengt, zien we dat 2 huizen qua tennis al net buiten
de geluidsnorm liggen.

De aanleg van padel heeft daar verder geen negatieve invloed op en deze situatie heeft al decennia bestaan en wordt

verondersteld ruimtelijk geaccepteerd en toegestaan te zijn.

DB adviseert hier dan ook ‘maatwerk’ vanuit de gemeente.

In het rapport worden verschillende scenario’s vermeld waarbij de aanleg van 2 padelbanen aan de geluidsnormen kan voldoen.

De keuze van het scenario heeft invloed op zaken als;

- de precieze locatie op het park (of op gemeentegrond conform de vergunningaanvraag, of toch op eigen grond zonder

noodzakelijke bestemmingsplanwijziging, of op een plek waar meer gemeentegrond voor nodig is)

- het al of niet plaatsen van een geluidsscherm

Graag spreken wij de scenario’s met de gemeente (en zo mogelijk de ODA) door.
Als bezoek aan LTC Gorssel lastig is, kiezen wij toch liever voor een fysiek gesprek op het gemeentehuis in Lochem dan een
online sessie.

Graag horen we wanneer dit jullie past.

Van:

Verzonden: woensdag 19 april 2023 13:47

<[o aA) 5.1.2e >

cc: 5.1.2e <i 5.1.2e &

Onderwerp: RE: Geluidsonderzoek & Flora-Faunaonderzoek LTC Gorssel

Beste iam

Dank voor je bericht.

Inmiddels heb je de reactie van onze voorzitter op de brief over het ooievaarsnest van buurtbewoner ontvangen.



Het is duidelijk dat een aantal buurtbewoners elk middel aangrijpen om de aanleg van de padelbanen te dwarsbomen.

Dat is het eigenlijk vanaf het prille begin al duidelijk toen jullie voorstel voor overleg aan de omgevingstafel door de omwonenden

werd afgewezen.

Maar goed, laten we ons op de feiten focussen.
Het definitieve akoestische onderzoek kan elk moment gereed zijn en sturen we dan per omgaande.

Als de ODA geen gelegenheid ziet LTC Gorssel fysiek te bezoeken, stel ik voor dat we een online sessie met de gemeente

organiseren om in ieder geval het rapport toe te lichten en de verschillende opties en consequenties te bespreken.

Als jullie het daar mee eens zijn, stel maar een tijdstip voor (liefst ergens richting einde middag).

Van:

Verzonden: maandag 17 april 2023 11:58

<n s eA 5.1.2e >

cc: 5.1.2e <a 5.1.2e &

Onderwerp: RE: Geluidsonderzoek & Flora-Faunaonderzoek LTC Gorssel

Bedankt voor het flora en fauna onderzoek, in stuur het ter beoordeling door naar onze collega natuur en landschap,

Verder, vanuit de omwonenden ontving ik eind vorige week bericht dat de tennisclub het nabijgelegen ooievaarsnest heeft verplaatst en het hierbij

verloren is gegaan. En hier geen ontheffing voor heeft aangevraagd. Het verplaatsen van een ooievaarsnest is niet zomaar toegestaan. We zien

graag een toelichting op dit bericht vanuit LTC Gorssel.

Wat betreft het bespreken van het akoestisch onderzoek. Wij (gemeente) komen graag langs om de situatie te bekijken. Het is echter de vraag of dat

ook zinvol is. Wij hebben intern niet de kennis om het onderzoek inhoudelijk te bespreken. Voor de ODA wordt een locatiebezoek lastiger gezien

werkdruk en locatie. En zij zijn degene met specialistische kennis. Daarbij zal de ODA ook niet direct inhoudelijk kunnen reageren als we het rapport

op locatie bespreken.

Is het niet makkelijker dat wij het onderzoek digitaal ontvangen, de ODA het rapport beoordeeld. En dat we vanuit daar kijken hoe verder? Mocht de

ODA tijdens het beoordelen vragen hebben dan is een telefonisch overleg met het adviesbureau vaak makkelijker is onze ervaring.

Nogmaals, niet uit onwil om langs te komen. Maar gezien agenda’s, locaties en werkdruk denken wij dat het op onze voorgestelde manier praktischer
is.

Ik zieje reactie graag tegemoet.

Met vriendelijke groet,

fe Eee | Beleidsmedewerker RO| afdeling Ruimte
Gemeente Lochem, postbus 17, 7240 AA LOCHEM |

7|:EE|| eww lochem.n!
Werkdagen: maandag, dinsdag, woensdag, donderdag

Van: EOE -ESOCEREUETVerzonden: donderdag 13 april 2023 12:54

ce Bose se
Onderwerp: RE: Geluidsonderzoek & Flora-Faunaonderzoek LTC Gorssel

Goedemiddag en}5.1.2e |

Ik heb onderstaande vragen aan het bureau van het flora & fauna onderzoek voorgelegd.

Ondanks dat ze enigszins verbaasd zijn over het niveau van diepgang waar de gemeente Lochem om vraagt, zien ze geen
problemen om de aanpassingen te doen.

Bijgaand het aangepaste rapport.

Ik ben benieuwd naar jullie reactie en naar een datum waarop we over het geluidsonderzoek kunnen praten.

Vriendelijke groet,

1.26] 5.1.26
Van:

Verzonden: woensdag 12 april 2023 11:12

Aan: Crs Sereneeer.
Onderwerp: Geluidsonderzoek & Flora-Faunaonderzoek LTC Gorssel

Beste ium
Dank voor je reactie.

Prima, wellicht kunnen we in de 2° helft van een middag afspreken; dat maakt het mogelijk voor een aantal werkenden binnen



ons bestuur/padelcommissie om er bij te zijn.

Voor wat betreft het flora & fauna onderzoek heb ik jullie kritiek op het rapport gedeeld met het betreffende adviesburo.
Ik ben het er mee eens om, indien mogelijk, zoveel mogelijk twijfel uit het rapport weg te nemen. Wordt vervolgd.

Met vriendelijke groet,

LTC Gorssel

Van:

Verzonden: dinsdag 11 april 2023 10:53

Onderwerp: RE: Geluidsonderzoek LTC Gorssel

peste EERE
Goed om te horen dat het akoestisch onderzoek bijna gereed is. Het lijkt mij een prima idee om het rapport te bespreken. Daarvoor moet ik intern wel

even afstemmen wie er aansluiten en wat daarbij handig is. Omdat wij intern niet de akoestische expertise hebben zou het bijvoorbeeld handig zijn

als er ook iemand van de Omgevingsdienst aan kan sluiten. Daar kom ik zo snel mogelijk op terug.

Wat betreft het flora en fauna onderzoek heb ik een reactie terug van onze medewerker natuur & landschap:

De conclusies in de QS is dat er geen beschermde soorten in het geding komen bij de realisatie van de padelbaan. Je kunt het rapport wel z6 lezen

dat alleen is gekeken naar de gevolgen van de aanleg en niet het gebruik. Gezien de verwachte tegenstand is het goed om alle twijfel weg te nemen.

Als dat tenminste terecht is natuurlijk.

Voor wat betreft de conclusie m.b.t. verlichting denk ik dat ze gelijk hebben. Er is nu al veel verlichting dus de padelbaan zal daar verder niet veel

meer aan bijdragen. Waar nog wel wat meer en beter over gezegd kan worden is verstoring door geluid en de hoge netten of “glazen” wanden die

rondom de padelbanen komen. Zoals eerder genoemd: hiertegen kunnen vogels en vieermuizen te pletter viiegen. Voor vogels is dit te verhelpen

door de netten / wanden duidelijk zichtbaar te maken. Voor vieermuizen zou je denken dat ze er vanwege hun echolocatie niet tegenaan zouden

vliegen, toch zijn er gevallen bekend van slachtoffers. Mogelijk zouden de netten / wanden nog belemmeringen in hun vliegroutes kunnen vormen.

Het is jammer dat het bureau op al deze aspecten niet (wat duidelijker) is ingegaan. Het is raadzaam om het bureau hier nog naar te vragen en een

aanvulling te doen. Zeker vanwege de verwachte tegenstand. Dan wil je alles zoveel mogelijk weerlegd hebben. Nogmaals: alleen als dit ook terecht

is natuurlijk. Als er wel ook maar enig vermoeden van een negatief effect is, moet dat ook eerlijk verteld worden.

Met vriendelijke groet,

P31 5.1.2e Tl Beleidsmedewerker RO | afdeling Ruimte
Gemeente Lochem, postbus 17, 7240 AA LOCHEM |

7EE| :EEE || www.lochem.nlWerkdagen: maandag, dinsdag, woensdag, donderdag

Van: ESE <aVerzonden: donderdag 6 april 2023 12:10

Aan: Ors - eerranrreera.
Onderwerp: Geluidsonderzoek LTC Gorssel

Na het flora en fauna rapport zit het geluidsonderzoek nu ook in een afrondende fase.

Er zijn een aantal scenario’s denkbaar waarbij de aanleg van 2 padelbanen aan de nieuwe richtlijnen qua geluidsnormen voldoet.

Daarnaast is er een al jarenlange situatie waarbij het geluid van de tennisbanen gemeten aan de gevels van 2 huizen net niet aan
de geluidsnormen voldoet;
de aanleg van de 2 padelbanen heeft hier verder geen (negatieve) invioed op omdat die er ver genoeg vanaf liggen.
Volgens de expert van het adviesbureau is hier maatwerk vanuit de gemeente voor nodig.

Wij willen het rapport graag aan jullie toelichten, bespreken en overhandigen.
Voor een goed begrip van de situatie en de scenario’s lijkt ons het beste om dat gesprek op ons tennispark te plannen.

Kunnen jullie dat inplannen? Wanneer is dat mogelijk?

Alvast dank en vriendelijke groet,

LTC Gorssel

Van:

Verzonden: vrijdag 17 maart 2023 11:15
Aan: 5.1.2e <n. 5.1.2e &

CC: (ee eee <r ez 5.1.2e &§

Onderwerp: FW: Rapportage quickscan

Beste

Hierbij ontvang je het rapport van de flora en fauna quick scan.



Naar ons idee staat deze uitkomst de aanleg van de 2 padelbanen niet in de weg.

Graag ook julliecommentaar.

Dank en vriendelijke groet,

Verzonden: donderdag 16 maart 2023 11:05

Onderwerp: Rapportage quickscan

peste EINER

Hierbij ontvang je de rapportage van de quickscan flora & fauna. We verwachten geen negatieve effecten op beschermde
soorten. Let wel op eventuele broedvogels voorafgaand aan de werkzaamheden.

Mochten er vragen zijn dan kan je contact opnemen met mijn collega ae ERS | 5.1.2¢e 5.1.2e ff

Met vriendelijke groet,

PRB ERIEAE << | EcoloosAanwezig: maandag t/m donderdag

T ee i er
iy 65.1.2e 5.1.2e

a ST Kleine dwergvleermuis
qeSe Tijdens een vleermuisonderzoek in de buurt van Haarlem hebben de ecologen

is van Advies een kleine dwergvleermuis waargenomen. De kleine

is dwergvleermuis is een zeldzame soort waarvan nog weinig bekend is. De soort
fe is in 2007 voor het eerst waargenomen in Nederland en pas in 2020 is het eerste
se kraamverblijf aangetroffen. Bij dit kraamverblijf werd het spectaculaire aantal
be van 422 uitvliegende kleine dwergvleermuizen waargenomen.

= De kleine dwergvleermuis lijkt qua uiterlijk veel op de gewone dwergvleermuis.

tomes) Het makkelijkst is de soort te determineren aan de hand van de piekfrequentie

| |ee ee in de roep. Bij de gewone dwergvleermuis ligt deze rond de 45khz, bij de kleineeee 3 dwergvieermuis rond de 55khz.

In het veld gaf de batdetector al hoopvolle signalen. De bevestiging kwam echter een dag later bij het analyseren van
de geluidsopnames. Wij zijn erg blij met het ontdekken van deze soort, zeker omdat hierdoor meer bekend wordt over
de verspreiding van de kleine dwergvleermuis in Nederland,
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Legenda toegepaste uitzonderingsgrondslagen

In dit document zijn gedeeltes geanonimiseerd op

grond van artikel 5 van de Wet open overheid:

Art. 5.1 lid 2 onderdeel e

De eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer, tenzij de betrokken persoon instemt met openbaarmaking
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